
   

 

HEVES MEGYE 
FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      

üléséről. 
Ideje:       2017. szeptember 28-án 15:00 óra. 
  

N A P I R E N D: 
 
 

1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                         
___ /2017. (  ) önkormányzati rendeletére a 2017. évi költségvetési 
előirányzatairól.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

2. Tájékoztató Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. évi 
gazdálkodásának féléves beszámolójáról. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
3. Tájékoztató a 2016. évi konszolidált beszámolóról. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
4. Javaslat a Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást érintő, a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatás integrációjához kötődő társulási 
döntések meghozatalára.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
5. Javaslat az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok törzstőke 

emelésére. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
6. Nyilatkozat Ipari Parkba betelepülni szándékozó cég részére. 

Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

7. Nyilatkozat a Füzesabonyi Sport Club részére. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
 
 



8. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 

 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

9. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Pöttömke Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Zeneoktatásért 

Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
11. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Állatvédő 

Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
12. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Hunnia Rex Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 
13. Beszámoló a Füzesabonyi Pöttömke Óvoda és Bölcsőde 2016/2017. nevelési 

évi munkájáról. 
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

14. Beszámoló a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 2016/2017. nevelési 
évi munkájáról. 

 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
15. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz való 

csatlakozásra.  
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 
  EGYEBEK:  
 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Rászorultakért 
Alapítvány. 

 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – A Füzesabonyi Teleki Blanka 

Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

- Javaslat a TOP-5.1.2-16 azonosító szám alatt, „Helyi foglalkoztatási 
együttműködések” pályázat benyújtására. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
 
 

 



 
 

Rendelet száma Rendelet tárgya 

15/2017. (IX.28.) 
Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
___ /2017. (   ) önkormányzati rendelete a 2017. évi 
költségvetési előirányzatairól. 

Határozat száma Határozat tárgya 

95/2017. (IX.28.) 
Tájékoztató Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-
testülete 2017. évi gazdálkodásának féléves beszámolójáról. 

96/2017. (IX.28.) Tájékoztató a 2016. évi konszolidált beszámolóról. 

97/2017. (IX.28.) 

Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást 
érintő, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
integrációjához kötődő társulási döntések meghozatala. 

98/2017. (IX.28.) 

Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást 
érintő, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
integrációjához kötődő társulási döntések meghozatala. 

99/2017. (IX.28.) 

Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást 
érintő, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
integrációjához kötődő társulási döntések meghozatala. 

100/2017. (IX.28.) 
Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság törzstőke 
emelése – Média Nonprofit Kft.  

101/2017. (IX.28.) 

Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság törzstőke 
emelése - Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit 
Kft. 

102/2017. (IX.28.) Nyilatkozat Ipari Parkba betelepülni szándékozó cég részére. 
103/2017. (IX.28.) Nyilatkozat a Füzesabonyi Sport Club részére. 

104/2017. (IX.28.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 

105/2017. (IX.28.) Támogatási kérelem elbírálása – Pöttömke Alapítvány. 

106/2017. (IX.28.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Zeneoktatásért 
Alapítvány. 

107/2017. (IX.28.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Állatvédő 
Alapítvány. 

108/2017. (IX.28.) Támogatási kérelem elbírálása – Hunnia Rex Egyesület. 

109/2017. (IX.28.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Rászorultakért 
Alapítvány. 

110/2017. (IX.28.) 

Támogatási kérelem elbírálása – A Füzesabonyi Teleki 
Blanka Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú 
Alapítvány. 



 

 

 
 
Füzesabony, 2017. október 11. 
 
 
 
 
______________________________         ____________________________ 
  Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                            Nagy Csaba           
                      jegyző                                                    polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

111/2017. (IX.28.) 
Beszámoló a Füzesabonyi Pöttömke Óvoda és Bölcsőde 
2016/2017. nevelési évi munkájáról. 

112/2017. (IX.28.) 
Beszámoló a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 
2016/2017. nevelési évi munkájáról. 

113/2017. (IX.28.) 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozása. 

114/2017. (IX.28.) 
TOP-5.1.2-16 azonosító szám alatt, „Helyi foglalkoztatási 
együttműködések” pályázat benyújtása. 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 

Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      
üléséről. 

 
Ideje:       2017. szeptember 28-án 15:00 óra. 
 
Jelen vannak:  Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, dr. 

Gondos István képviselő, Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, 
Ragó Attila képviselő, Sipos Attila képviselő, Tóthné Veres 
Noémi képviselő 

 
Nem jelent meg:  Balsai Tamás képviselő, Veres Attila képviselő 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; dr. Bán János aljegyző; 

Gombos Rita gazdálkodási irodavezető; Schmetzné dr. Balogh 
Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető; Bakos Zsoltné – 
ellátási és könyvelési csoportvezető 

  
Meghívott vendégek:   Lukács Balázs – Heves Megyei Kormányhivatal Füzesabonyi 

Járási Hivatal; Bodnárné Kiss Karoliina– Füzesabonyi 
Pöttömke Óvoda- és Bölcsőde; Molnárné Simon Edit – Média 
Nonprofit Kft., Horváth Péter – Füzesabonyi VTS Nonprofit 
Kft.; Gulyás Piroska – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és 
Bölcsőde; Ruttkayné Molnár Beáta – Füzesabonyi 
Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde; Ragó Árpádné – 
Füzesabonyi Hétszínvirág Alapítvány; Veres Péter – 
Füzesabony – Szihalom Szociális, Család- és 
Gyermekvédelmi Központ; Bakóné Bircsár Ágnes – 
Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház 

 
Jegyzőkönyvvezető:     Hegedűs Szilvia  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket, és a Városi Televízió nézőit.  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 7 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes. Balsai Tamás és Veres Attila képviselők jelezték, hogy nem tudnak 
részt venni a mai ülésen. 
Az SZMSZ rendelkezési alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban, elektronikus úton megküldtünk. 
 
 
 
 
 
 



Az EGYEBEK-ben az alábbi előterjesztéseket szeretném megtárgyalni: 
 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Rászorultakért 
Alapítvány. 

 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – A Füzesabonyi Teleki Blanka 

Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

- Javaslat a TOP-5.1.2-16 azonosító szám alatt, „Helyi foglalkoztatási 
együttműködések” pályázat benyújtására. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

Javaslom ezeket a napirendi pontokat a zárt ülés előtt megtárgyalni. 13. és 14. 
napirendi pontként a két támogatási kérelmet, illetve 18. napirendi pontként a pályázat 
benyújtását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Aki egyetért a módosított napirendi pontok megtárgyalásával kérem szavazzon!                        
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalását 7 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta.  
 
Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a két ülés között végzett munkáról: 
 

- 2017. június 29.  Utolsó soros képviselő-testületi ülés 

- 2017. augusztus 19.  III. Legyen Tánc fesztiválon vettem részt 

- 2017. augusztus 20. Az Államalapítás és az új kenyér ünnepe alkalmából 
a Római Katolikus Templomban Ünnepi 
Szentmisén, majd azt követően a Templomkertben 
koszorúzáson vettem részt.  

- 2017. augusztus 31.  Rendkívüli, zárt képviselő-testületi ülés 

- 2017. augusztus 31. A Teleki Blanka Általános Iskola tanévnyitó 
ünnepségén vettem részt.  

- 2017. szeptember 07.  A Pöttömke Óvoda átadó ünnepségén vettem részt. 
Megtörtént az épület tető- és a nyílászárók cseréje, 
valamint az épület külső hőszigetelést is kapott.  

Óvoda vezetőkkel, iskolaigazgatókkal, rendőrkapitányság vezetőjével, az 
egészségügyi központ vezetőjével a kapcsolattartás folyamatos. 

 

 

, 



 

Legutolsó soros képviselő-testületi ülés óta három pályázaton nyertünk:  
 
- 39.045.818 forintot nyertünk a Művelődési Ház külső felújítására. 

 
Megvalósul az épület: 

 
- külső nyílászáróinak a cseréje,  
- a homlokzat, lábazat szigetelése, 
- teljes tető cseréje,  
- napelemes rendszerének kiépítése. 

 
- A helyi értékek és hungarikumok gyűjtésének, kutatásának, népszerűsítésének, 

megismertetésének, megőrzésének és gondozásának támogatására 2.000.000 
forint támogatást nyertünk a Füzesabonyi Értéktár Nap c. rendezvény 
megvalósítására.  

 
Az idei évben október 23-án kerül megrendezésre:  
 

- a Füzesabonyi Értéktár Nap, ahol átadásra kerül a „Kezek” c. emlékoszlop, 
- a FutAbony, amelynek rajt helyszíne az új ’56-os szobor előtti tér lesz. 

 
- 1.150.000.000 forintot a Füzesabony, a zöld város – belvárosi területek 

rehabilitációja c. pályázaton.  
 
Megvalósul: 
- a piac bővítése, fejlesztése és a kapcsolódó parkoló kialakítása, 
- a csapadékvíz infrastruktúra fejlesztése,  
- az Állomás tér és a Baross G. tér zöldfelület rekonstrukciója, 
- a Rákóczi út átépítése, amellyel növekszik a zöldfelület nagysága és 

megújulnak a zöldsávok, 
- egy többfunkciós épület – nyilvános mosdó és fedett esőbeálló- valamint 

pihenőfelületek kialakítása, 
- a projekt fő tevékenységeihez közlekedésfejlesztési elemek is kapcsolódnak. 

 
Mivel van három nagy pályázatunk, erről is szeretnénk beszámolni: 
 
Zöld város pályázat:  Megtörtént a szerződéskötés, a támogatási szerződés aláírásra 

került. Az összeg egy része leigénylése megtörtént. 
Projektmenedzseri feladatokra történik nemsokára a 
szerződéskötés. A tervezés folyamatban van. 

  
Ezek a pályázatok nem úgy történtek meg és nem úgy kerültek beadásra, hogy már 
tervekkel, építési engedélyekkel, hanem ezekre tanulmányok készültek és az elnyerés 
után kell a tervezés folyamatát megvalósítani.  
 
 
 



Ipari Park:  2017. június 02-án kaptuk meg a támogatói döntést és a támogatói 
szerződés is hatályba lépett. A project menedzsment szervezetének 
kiválasztása megtörtént. Itt is a tervezési folyamatban tartunk.                            
A tervek elkészítésének határideje 2017. nov. 30. 

 A közbeszerző kiválasztása, megbízása megtörtént. Ezek után készítik 
az engedélyezési és kiviteli terveket.  

 Itt három részről beszélünk. Az egyik a Kerecsendi út megújítása, a 
másik az egy inkubátorház felépítése, a harmadik pedig egy belső 
úthálózat és közművek kiépítése. Ennek a tervezése zajlik. Várhatóan 
ez is jövőre indul meg.  

 
Kerékpárút: 2016. november 07-én kaptuk támogatói döntést és a támogatói 

szerződés hatályba lépett. Itt is a project menedzsment felállt,                            
a  közbeszerző kiválasztásra került. A tervek elkészültek, amelyek 
benyújtásra kerültek. 

 Szembetaláltuk magunkat két olyan problémával, amely a tervezés 
során nem merült fel. A kerékpárút érint egy vasúti átjárót, egy patakot. 
Beadtuk engedélyezésre a terveket és a szakhatóságok további 
engedélyeket írtak elő. Egyik maga a vasúti átjáró, a másik pedig a 
patak meder. Ezek engedélyeztetése is folyamatban van.                               
2017. november 06-ig le kell, hogy záruljon. Onnan indul a 
közbeszerzés. Idén már a kerékpárút megépítése nem kezdődik meg, 
várhatóan már csak jövőre. 

 

A lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között végzett munkáról, valamint a 60 
napon túli tartozásról szóló tájékoztatókat kérem tudomásul venni.  
Ígértünk két tájékoztatót a képviselő-testület tagjainak.  

1. Jégpálya: 2016. december – 2017. január közötti időszakban mínusz                    
511.657 Ft-tal zártuk. Délelőttönként átalag kb. 50-90 gyermek ingyen 
használta.  

2. Siófoki nyaraló: 49.500.000 Ft-ért vettük meg. Már akkor mondtam, hogy 
bizonyos felújításokra és bútor eszközök pótlására van szükség. Erre volt 
8.500.000 Ft. Ebből 8.300.490 Ft-ot költöttünk el, amelyből a gipszkartonozás 
1.720.000 Ft., a festés 1.847.850 Ft., a tárgyi eszközök, bútorok, szállítási díja 
2.143.092 Ft., a villanyszerelés munkálatai 1.319.548 Ft., a víz, gáz felújítás 
1.270.000 Ft. volt. Ezt elvégeztük július első hetéig. 
Július második hetében már kiadtuk a szállást. Július második                               
hetétől – szeptember 15-ig 70 család volt a nyaralóban, összesen 235 fő. Ebből 
füzesabonyi felnőtt 144 fő, füzesabonyi gyermek 38 fő, nem füzesabonyi felnőtt 
37 fő, nem füzesabonyi gyermek 16 fő.  
Bevétel 1.784.000 Ft. keletkezett, kiadásunk pedig 1.190.184 Ft. volt.                  
593.816 Ft-tal zártunk a közel két hónap alatt.  
 

Kossuth L. út: A Kossuth L. és a Hunyadi út az egyik legrosszabb állapotban lévő 
kereszteződés volt. Sikerült megegyeznünk a Magyar Közúttal abban, hogy az anyagot 
biztosítja, mi pedig biztosítjuk ennek a felújítását. A megállapodás megszületettet, 
ennek eredményeképp 272 méter utat újítottunk fel.  
 



Tóthné Veres Noémi képviselő:  
Többen kérdezték, hogy mikor kezdődik a Művelődési Ház felújítása.  
 
Az 56’-os emlékmű rendbetételét is említette a polgármester úr. Az utolsó testületi 
ülésen elhangzott, hogy a kerékpár tárolók rendezésre kerülnek. Akkor kaptunk 
ígéretet, hogy ez meglesz. Mikorra várható? 
 
Az Ipari Parkkal kapcsolatban kapjunk már tájékoztatót, hogy milyen ajánlatok 
érkeztek, melyik az, amelyik kiválasztásra került, milyen szakaszban van a dolog. 
 
A műjégpályánál a sátorállítás költségét igen nagy tételnek gondolom. Erre miért volt 
szükség? Ki csinálta? 
Úgy gondoltam, hogy eddig a munkálatokat nagyrészt a FÜV Kft. vagy a közhasznú 
dolgozók végezték. Minden évben így lesz, nem lehetne ezt elkerülni?  
 
Üdülővel kapcsolatban örvendetes, hogy már ilyen sokan voltak, de főszezon volt. 
Gondolom, hogy a továbbiakban is a dolgozók és egyéb költségek meglesznek. Milyen 
forrásból? Most maradt 500.000 forint. Az év többi hónapjára mi az elképzelés? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Művelődési Ház: Szerettük volna októberben elkezdeni, de ez nem valósul meg, mert 
most készültek el a kiviteli tervek. Utána indulhat meg a kivitelező kiválasztása. Úgy 
gondoljuk, hogy januárban fog megkezdődni a felújítás, ha az idő engedi.  
 
Kerékpártároló: A FÜV Kft-nek most ki van adva, hogy amíg jó idő van, csak a 
járdákat csinálja. Ígérem, hogy amint rosszabb idő lesz, ezt is pótoljuk.  
 
Ipari Park: Az ajánlatokról a képviselő asszony bármikor tájékozódhat és be is fogjuk 
hozni tájékoztatásként.  
 
Műjégpálya sátorállítás: Azért nem állíthatja fel a FÜV Kft., mert minősített 
szakemberrel dolgozhatunk, aki azt vállalja, hogy leírás szerint csinálja meg, mert 
baleset esetén a felelősséget is vállalja.  
 
Siófoki üdülő: A gondnok bére szerepel a kimutatásban, december 31-ig. Továbbra is 
kiadó lesz, tehát a rezsi költségek maradnak még.  
 
Sipos Attila képviselő:  
A siófoki nyaralóval kapcsolatban kérdezném, hogy a víz és villanyvezetékeket 
teljesen át kellett cserélni? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
A villamos vezeték teljesen ki lett cserélve, új kapcsolók, új konnektorok lettek. 
Ugyanez történt a gáz szerkezetekkel. A vizes résznél van, ami cserélésre került, és 
van, ami nem.  
 
 
 



Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Az üdülővel kapcsolatban egy javaslatom lenne. Jó lenne, ha február környékén az 
iskoláknak ajánlat kimenne, amikor már kezdjük a táborozásokat szervezni.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Mindenképpen szeretnénk, mert sokan érdeklődnek a jövő évre, akik most voltak. 
Közöltük velük, hogy a foglalásuk márciusban történhet meg. Addig megpróbáljuk az 
iskoláknak ajánlani, utána a szabad helyeket fogjuk értékesíteni a lakosság számára. 
 

N A P I R E N D : 
 

1. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testületének                     
____ /2017. (   ) önkormányzati rendeletére a 2017. évi költségvetési 
előirányzatairól.  

          Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
Megkérem Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Az önkormányzatunk a 2017. június 30-i előirányzati kiadási és bevételi főösszege 
1.820.510 e Ft.  
Előirányzatokban a változás összege 40.008 e Ft. volt. Ennek főbb tételeit emelném ki: 
 
BEVÉTELI OLDALON: 2017. I. féléves bérkompenzációk, szociális ágazati pótlék, 
óvoda pedagógusok pótléka, kulturális és bölcsődei pótlékok érkeztek 
önkormányzatunkhoz.  
 
KIADÁSI OLDALON: a személyi juttatások, a munkaadókat terhelő járulékok 
jelentkeztek.  
Dologi kiadások tekintetében: A Turul út és Szabadság út sarkán az ’56-os emlékmű 
leválasztása emelte az előirányzatokat.  
Felújításoknál: a külterületi utak fejlesztése, a siófoki üdülő felújítása, a Művelődési 
Ház parketta felújítása, a Pöttömke óvoda felújítása emelte az előirányzatokat.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a rendelet 
javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                    
képviselő-testület a rendeletet.  [15/2017. (IX.29.) önkormányzati rendelet – 1. sz. 
melléklet. 
 
 
 
 



2. Tájékoztató Füzesabony Város Önkormányzata Képviselő-testülete                    
2017. évi gazdálkodásának féléves beszámolójáról. 

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
Megkérem Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Az előterjesztés szorosan kapcsolódik az előző rendeletünkhöz. A bevételek félévig 
63%-on teljesültek átlagosan, a kiadások mindösszesen 46%-on. A bér, járulék és 
dologi kiadások szintén 46%-on állnak.  
 
A felhalmozási kiadások 31%-on, ebből a beruházások 22%-on, a felújítások 63%-on 
realizálódtak. Erről külön mellékletet is tartalmaz a tájékoztató. 
 
Az adóbevételek alakulása: 
 
Iparűzési adó   107 628 e Ft  34 %  
Kommunális adó  15 675 e Ft  83 % 
Gépjárműadó  9 900 e Ft  50 % 
Egyéb    1 575 e Ft  41% 
 
A FÜV Kft. továbbra is finanszírozásra kerül. Eddig 33 777 e Ft-ot utaltunk a 
részükre.  
 
Az állami normatívák 234 802 e Ft. összegben érkeztek.  
A Szihalommal közös Füzesabonyi Közös Önkormányzati Hivatal bevételeinek 
teljesítése 56%-os, a kiadásainak teljesítése 48%-os. 
Az Egészségügyi Központ és Védőnői szolgálat bevételei együttesen 57 %-on 
teljesültek, a kiadások 54%-on. 
 
Rendkívüli önkormányzati támogatást 5,5 millió Ft-os kaptunk eddig, a második 
igényünk be van adva 44 millió Ft-ra, arról még nem született konkrét eredmény.  
 
Az intézményeink működése zavartalan. Finanszírozásuk lehetőségeinkhez mérten 
folyamatos. 
A Sodexo-t továbbra is, ahogy az adósságállománynál is jeleztük, részletekben 
fizetjük, várjuk a támogatást, ahová a legnagyobb számláink benyújtásra kerültek.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                    
képviselő-testület a határozatot.  
 
 



95/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és a 2017. évi féléves pénzügyi helyzetről 
szóló tájékoztatót elfogadta. 
             Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
                 Gombos Rita gazdálkodási irodavezető 
 
3. Tájékoztató a 2016. évi konszolidált beszámolóról. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
Megkérem Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
A 2016. évi zárszámadást a képviselő-testület elfogadta a 7/2017. (IV.28.) 
önkormányzati rendeletben. Ennek hatályba lépése 2017. május 31. nap volt.                     
2017. augusztus 07-én  - kissé megkésve - kormányrendelet alapján a Magyar 
Államkincstár elkészítette a konszolidált beszámolónkat, melyhez kiküldésre került 
még a könyvvizsgálói jelentés is.  
A könyvvizsgáló egy figyelem felhívást is jelzett a jelentésében. Ennek indokolása: 
A belső kontroll eljárás keretében észleltük és ő is jelezte a kerékpárútnak                             
a 217 millió Ft-os előleg kiutalását. Ez könyvelési dilemmát okozott itt nálunk, hogy 
előleg vagy támogatás. Nem kaptunk rá a beszámoló elkészítéséig pontos választ, ezért 
a 2-es űrlap 71-es sorában odatettük (államháztartáson belüli felhalmozási támogatás). 
A Magyar Államkincstár megjegyzést tett erre, hogy nem tipikus az államháztartási 
önkormányzati rendszerben ennek a sornak a használata, mivel az önkormányzatok 
közös EU-s kapcsolatokkal nem rendelkeznek, így indokoljuk meg, hogy milyen 
jogcímen szerepeltetünk ott mi összeget. Meg is tettük az indokolást.  
Ez egy TOP-os kiutalt előleg 217 millió Ft. összegben. Ezt a Magyar Államkincstár 
elfogadta, nem támasztott kifogást, valamint az elhatárolás hiányát sem észrevételezte. 
A könyvvizsgáló azt hiányolja, hogy nincs elhatárolva, a Kincstár nem jelezte.                   
Tehát nekik van egy véleménykülönbségük, ezt bizottsági ülésen ki is fejtette a 
könyvvizsgáló, de mindennek ellenére elfogadásra javasolta a tájékoztatót. 
Mivel önkormányzatunk ezt a 217 millió Ft-ot a 8/2017. (IV.28.) önkormányzati 
rendeletben kötelezettséggel terhelt pénzmaradványként visszahozta, tehát nem 
elkölthető, csak a megadott feladatra, és mi ezt jeleztük is, és ennek tudatában kérem a 
tájékoztató elfogadását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  



96/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és a 2016. évi konszolidált beszámolóval 
kapcsolatos tájékoztatót elfogadta. 
             Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
       Gombos Rita gazdálkodási irodavezető 
 
4. Javaslat a Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást érintő, a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatás integrációjához kötődő társulási 
döntések meghozatalára.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
A hulladékszállítás folyamatos, attól függetlenül, hogy szolgáltató váltás van 
folyamatban.  
Megkérem dr. Bán János aljegyzőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
dr. Bán János aljegyző: 
Szolgáltató váltás nem igen lesz, ahogy az értesüléseink mondják. Arról van szó, hogy 
folyamatban van egy átalakulás a hulladékszállítással kapcsolatban, át kell alakítani az 
egész rendszert jogszabály szerint.  
A májusi testületi ülésen döntött arról az önkormányzat, hogy felmondja a szolgáltatási 
szerződést, hivatkozva a törvényre, ami ezt kimondja. Egy újabb fejezethez ért ez a 
dolog. A gesztor település, Tiszafüred megkereste az önkormányzatunkat, mint ahogy 
a többi társulásban részt vevő önkormányzatot is, hogy a megküldött határozati 
javaslatokat fogadja el. Arról van szó, hogy a képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a társulási tanács ülésén teljes körűen járjon el és szavazzon.                      
Ez van három részre bontva. A legutóbbi értesülések szerint valószínűleg csak az első 
határozati javaslat fog érdemben élni, a többi nem kerül majd a társulási tanács elé.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
A számlázással kapcsolatban többen jelezték a városban, hogy van, aki nem kapott, 
van, aki gyorsan kettőt is kapott. Van valami jelzés, hogy ezeket mikor próbálják 
rendezni? 
A részesedés vásárlás még nem biztos. Az előző részesedéssel mi lesz a 
résztulajdonnal? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
A számlázással kapcsolatos problémákat többen jelezték, de ez országos probléma.                
A részesedéssel kapcsolatban aljegyző úr válaszol. 
 
 
 



dr. Bán János aljegyző: 
Ez is függőben van, itt a társulás lesz a részvényvásárló, ha ez hatályba lép, illetve ha 
szükséges, de úgy néz ki, hogy nem lesz ez szükséges, mert eddig arról volt szó, hogy 
az NHSZ Tisza, aki elszállítja a szemetet az alvállalkozóként lép be ebbe a társulásba. 
Most úgy néz ki, hogy marad ő a szolgáltató, tehát ez felesleges lesz. Még nincs 
konkrét dolog erről. A szemetet elszállítják továbbra is. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Országosan az egész közszolgáltatási rendszer átalakulóban van. Integrált 
közszolgáltatók lesznek regionális szinten és ebben az NHSZ Tisza továbbra is 
közreműködik.  
Az országos számlázási rendszer kialakítására meg lett bízva több cég. Vannak 
csúszások, de remélhetőleg jól fog működni.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

97/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az 
önkormányzat a Mötv. 13. § (1) bekezdés 19. pontjában és a Ht. 33-37/B. §-ában 
meghatározott hulladékgazdálkodási feladat- és hatásköröket, így különösen a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltató kiválasztására, a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási szerződés megkötésére, módosítására vonatkozó feladat- és hatáskörét 
a Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásra ruházza át. 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a Tisza-Tavi Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás társulási tanácsának ülésén jelen határozatban foglaltak 
szerint szavazzon. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a társulási 
megállapodás módosításának aláírására. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

98/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a                   
Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás az NHSZ Észak-KOM 
Nonprofit   Kft.-ben (3200 Gyöngyös, Kenyérgyár út 19., Cg. 10-09-036321, adószám: 
24779098-2-10) üzletrész átruházási szerződéssel 1% arányú 100.000,- Ft névértékű 
üzletrészt szerezzen, 100.000,- Ft, azaz százezer forint megfizetése ellenében. 
 



A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a Tisza-Tavi Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás társulási tanácsának ülésén jelen határozatban foglaltak 
szerint szavazzon. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

99/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a                    
Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás megszervezése érdekében az újonnan létrejövő regionális 
közszolgáltatókkal kössön közszolgáltatási szerződést. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a Tisza-Tavi Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás társulási tanácsának ülésén jelen határozatban foglaltak 
szerint szavazzon. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
5. Javaslat az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok törzstőke 

emelésére. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és az „A” határozatot javasolja elfogadni a 
képviselő-testület felé.  
Megkérem Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
A Média Nonprofit Kft. és a Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 
2016. évi beszámolóját elfogadta a képviselő-testület 2017. májusában. 
Az ügyvezetők jelezték, hogy negatív eredménnyel zárták a tavalyi évet.                                 
A Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. esetében két lehetőség nyílik. Amennyiben nem 
tesszük meg, megszűnteti őket a cégbíróság. Mínusz 2542 e Ft. jelenleg a saját tőkéje a 
kft-nek.  
 
Az egyik verzió, hogy 1,5 millió Ft-ig, a minimális összegig töltjük fel.                                   
Ez 4 042 e Ft-ot igényel az önkormányzattól.  
 
 



A másik megoldásunk, hogy 3 millió Ft-ig teljesen feltöltjük a saját tőkéjét (ezt a 
könyvelővel is egyeztettük), ez 5 542 e Ft. hozzájárulást jelent az önkormányzat 
részéről.  
Erről az összegről a testület dönthet úgyis - és javasoljuk, hogy döntsön úgy -, hogy a 
gazdasági iroda felé fennálló sportcsarnok közüzemi tartozását rendezze belőle a 
Média Nonprofit Kft., így megszűnik a tartozásának jelentős része, törzstőkéje rendbe 
lesz és a saját zsebünkbe kerül vissza a pénz, mert ebből a gazdasági iroda tudja 
finanszírozni az intézményeink, óvodák, bölcsődék működését. Tehát ez 
mindenképpen részünkről pozitív megoldást jelentene.  
 
A Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. esetében                                    
mínusz 1 416 e  Ft-os a veszteség. Itt a minimális 1,5 millió Ft-ig javasoljuk a feltöltést 
2 916 e Ft. értékben.  
Annyi előny származik majd ebből, hogy a közhasznúvá válása lehetővé válik a                  
kft-nek. Ennek kapcsán jelentős költségmegtakarításra tudnak szert tenni, mint pl. a 
rehabilitációs hozzájárulásnak a befizetése.  
Tehát, ha a tartozás rendezését választjuk a Média Nonprofit Kft-nél, akkor részünkről 
8 458 e Ft. kiadást kell beleinvesztálni a két tőke feltöltésbe, viszont 5 542 e Ft. 
bevételünk is fog keletkezni, mert megtérül egy adósság, és így csak a TV-nek a 
feltöltése lesz számunkra kiadás.  
Mi javasoljuk az „A” verzió elfogadását.  
 
A FÜV Kft. a 2016-os üzleti évet pozitív eredménnyel zárta, náluk nincs ilyen 
probléma. 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Csak véleményem van, hogy miért nem támogatom. Nemcsak a város kft-jénék, 
hanem bármilyen intézménynél is, amennyi költségvetési pénzt kap egy cég, akkor 
annyiból gazdálkodik. Ha nem tud annyiból gazdálkodni, akkor meg kell mondani már 
a költségvetéskor, hogy többet kér. Ha a testület felvállalja, hogy ezekre a célokra 
többet áldoz, akkor meg kell szavazni, ha pedig utána abból nem jön ki, akkor ez 
szerintem nem annyira követendő példának állítandó, hogy most itt akkor a testület 
kipótolja. 
A gazdasági iroda már egyszer kifizette, mert akkor kikapcsolták volna a különböző 
szolgáltatásokat. Van hová tenni a pénzt, én ezért nem támogattam.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
A sportcsarnok kezelését azért adtuk át kezelésbe a Média Kft-nek, hogy nyereséges 
legyen. Igen meglepő számokat hoz a sportcsarnok, amely minden nap fullon megy.                 
A jövő évben okosabban fogunk tervezni, mert remélhetőleg akkorra meglesz a 
megállapodás a KLIK-kel is.  
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom az „A” 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 nem szavazattal fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 
 



100/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő testülete az előterjesztésben foglaltakat a 
2017. szeptember 28-i ülésén megtárgyalta és úgy határozott, hogy a 100%-os 
önkormányzati tulajdont képező gazdasági társaságánál az alábbi tőkeemelést hajtja 
végre: 

Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. 5 542 e Ft, melyet köteles a Kft. a gazdasági iroda 
felé fennálló tartozásainak kiegyenlítésére fordítani. 

                         Határidő: azonnal 
                                   Forrás: 2017. évi költségvetés terhére (Járási Hivatal  
                  közüzem megtérítés bevétellel szemben) 
                         Felelős: Nagy Csaba polgármester 
               Molnárné Simon Edit ügyvezető - 
                              Füzesabony Média Nonprofit Kft. 
 
Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 nem szavazattal fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

101/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő testülete az előterjesztésben foglaltakat a 
2017. szeptember 28-i ülésén megtárgyalta és úgy határozott, hogy a 100%-os 
önkormányzati tulajdont képező gazdasági társaságánál az alábbi tőkeemelést hajtja 
végre: 

Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 2 916 e Ft. 

        Határidő: azonnal 
        Forrás: 2017. évi költségvetés terhére (Járási Hivatal  
          közüzem megtérítés bevétellel szemben) 
                  Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                      Horváth Péter ügyvezető - 
            Füzesabonyi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 
 
6. Nyilatkozat Ipari Parkba betelepülni szándékozó cég részére. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Egy olyan cég kereste meg újra az önkormányzatot, aki már az elsők között jelezte 
letelepedési szándékát a leendő Ipari Parkban. Ez a cég a TONA HUNGARY Kft., aki 
húsipari termékek előállításával kíván foglalkozni.  
Korábban pályázott egy csarnok megépítésére, most pedig egy újabb pályázatot kíván 
beadni. 
A bizottság az előterjesztés megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
 



Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

102/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a TONA HUNGARY 
Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (1173 Budapest, 
Csomafalvi utca 2. fszt. 61/A, Cégjegyzékszám: 01 09 893744 Adószám: 14207334-2-
42) GINOP-1.2.3-8.3.4-16 kódszámú  Mikro-, kis- és középvállalkozások 
kapacitásbővítő beruházásainak támogatása kombinált hiteltermék keretében című 
felhívás keretében benyújtott pályázat hiánypótlásához nyilatkozza, hogy a 
tulajdonunkban álló ingatlanon (Füzesabony,  helyrajzi szám: 3036) történő 
megvalósításához, illetve a megvalósítást követő fenntartási időszakra vonatkozó 
üzemeltetéséhez hozzájárul. 
 
A képviselő testület Füzesabony Város Önkormányzata képviseletében Nagy Csaba 
polgármester 2017. szeptember 18-án kiadott hozzájáruló nyilatkozatot jóváhagyja.  
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
7. Nyilatkozat a Füzesabonyi Sport Club részére. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Mielőtt átadnám a szót dr. Gondos István PÜB elnöknek, pár szóban ismertetném, 
hogy miről is van szó.  
Az MLSZ-nél a TAO program keretében lehetőség nyílik pálya felújításra.                               
Itt arra gondoltunk, hogy megpróbáljuk a nagypályánkat felújítani.                              
Kicserélésre kerülne az élő fű, öntözőberendezés létesítésével és világítással tudnánk 
azt biztosítani, hogy még megfelelőbb körülmények között sportoljanak a fiataljaink és 
a felnőttek.  
Az MLSZ kéri - hogy indulhassunk ezen a pályázaton -, ha esetleg nyerünk a 
pályázaton, akkor ők ingyen használhatják 10 évig.  
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 



103/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete hozzájárul a tulajdonában álló 
füzesabonyi 1016-hrsz-on nyilvántartott északi városrészen található Sportpálya 
felújítását elősegítő élőfüves nagypálya felújítása megnevezésű projekt beruházáshoz.  
 
A képviselő testület nyilatkozza, hogy az érintett ingatlant legalább 10 millió forint 
értékű beruházás megvalósítását követően a Füzesabonyi Sport Club Egyesület a 
fenntartási költségek viselése mellett 10 éves határozott időtartamon keresztül 
térítésmentesen használja.  
A képviselő-testület Füzesabony Város Önkormányzata képviseletében Molnár 
Richárd  alpolgármester 2017. szeptember 16-án kiadott hozzájáruló nyilatkozatot 
jóváhagyja.  
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
8. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Hétszínvirág 

Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Tájékoztatni szeretném Önöket, hogy 741.000 Ft. maradt a Civil Alap 
költségvetésében.  
Annyi támogatási igény érkezett, hogy szeretném kérni a képviselő-testületet, hogy az 
általános tartalék terhére pótoljuk ki ezt a 2 millió Ft-ot. Ha elfogadja a testület, akkor 
még 239.000 Ft. kellene.  
 
A Hétszínvirág Alapítvány 200.000 Ft-ot igényelt játékok beszerzésére, amelyet a 
bizottságunk támogat.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
A végén majd szólok, hogy mikor fogyott el a pénz és szavazzunk róla, hogy 
kiegészítjük- e a következő támogatásokra. 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

104/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Hétszínvirág Alapítvány által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
                         Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 



9. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Pöttömke Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A Pöttömke Alapítvány 200.000 Ft-ot igényelt mesemondó verseny és hangtechnika 
beszerzésére.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és támogatja a 200.000 Ft. elfogadását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

105/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Pöttömke 
Alapítvány által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást hagy 
jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Zeneoktatásért 

Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémim ESZKSB elnök: 
A Füzesabonyi Zeneoktatásért Alapítvány 130.000 Ft. támogatást igényel a Zenei 
Világnapon fellépő Presto Kamaraegyüttes tiszteletdíjára és a koncert szervezésére. 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és támogatja a 130.000 Ft. elfogadását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

106/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabony 
Zeneoktatásáért Alapítvány által benyújtott kérelemre 130.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 



11. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Állatvédő 
Alapítvány. 

 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A Füzesabonyi Állatvédő Alapítvány 200.000 Ft-ot szeretett volna tőlünk igényelni az 
állatok ivartalanítására. 100.000 Ft-ot szavazott meg a bizottságunk. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

107/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Állatvédő Alapítvány által benyújtott kérelemre 100.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
12. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Hunnia Rex Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A Hunnia Rex Egyesület az idén már kapott 100.000 Ft-ot. Most 100.000 Ft-ot 
igényelt volna kutyakiképző eszközök vásárlására. Az összeg elfogyott, így                    
50.000 Ft-ot szavazott meg a bizottságunk.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

108/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Hunnia Rex 
Egyesület által benyújtott kérelemre 50.000 Ft vissza nem térítendő támogatást hagy 
jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 



13.  Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Rászorultakért 
Alapítvány. 

  Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
100.000 Ft-ot szavazott meg a bizottság.  Az adományok szállítására kérte az 
alapítvány a támogatást. Idén már kapott 100.000 Ft-ot. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
A 100.000 Ft. elfogyott, tehát a határozati javaslatot módosítanám úgy, hogy 
kiegészítjük az általános tartalék terhére.  

 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
módosított határozati javaslatot, mely szerint az általános tartalék terhére kiegészítjük.  
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  

 
109/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Rászorultakért Alapítvány által benyújtott kérelmére 100.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
A Civil Alapból a hiányzó összeget biztosítja az általános tartalék terhére.  
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
14.  Javaslat támogatási kérelem elbírálására – A Füzesabonyi Teleki Blanka 

Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A Füzesabonyi Teleki Blanka Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány 
teakonyha kialakítására kért 200.000 Ft. támogatást.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és támogatja a kért összeg elfogadását.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Módosító javaslatom, hogy itt is kiegészítjük az általános tartalék terhére.  
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
módosított határozati javaslatot, mely szerint az általános tartalék terhére kiegészítjük.  
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 
 
 
 



110/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2017. szeptember 28-i ülésén 
az előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy A Füzesabonyi 
Teleki Blanka Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány által benyújtott 
kérelmére 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást hagy jóvá. 
A Civil Alapból a hiányzó összeget biztosítja az általános tartalék terhére.  
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
15. Beszámoló a Füzesabonyi Pöttömke Óvoda és Bölcsőde 2016/2017. nevelési 

évi munkájáról. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
(Sipos Attila képviselő elhagyta az ülés helyszínét, így a képviselő-testületi tagok 

száma 6 főre változott). 

 
Ragó Attila VOB elnök: 
Megkérem Bodnárné Kiss Karolina intézményvezetőt, hogy egészítse ki a beszámolót! 
 
Bodnárné Kiss Karolina intézményvezető: 
Ez a beszámoló 2016. szeptember 01 – 2017. augusztus 31-i időszakra vonatkozik.      
A Pöttömke óvodában 6 csoport működik, a férőhelyek száma 140.                                   
Hozzánk tartozik a Dormándi Gyermekkert Óvoda, mint tagintézmény, ahol a 
férőhelyek száma 43 fő és 2 csoporttal működnek. Mivel már szeptemberben túllépték 
ezt a számot, ezért a mikrotársulási tanács hozott egy határozatot és 20%-kal a 
túllépést engedélyezte.  
32 fő ment el iskolába, 41 fő íratkozott be intézményünkbe és ebből 18 fő kezdte meg 
szeptemberben az óvodát.  Évközben, ahogy töltötték be a 3. életévüket, vagy szülői 
igények alapján jöttek többen. 2017. augusztusban már 132 fő volt, akik az 
intézményünkbe jártak.  
A gyerekek az alapítvány, a szülők, a fenntartó és a pedagógusok összefogásával egész 
évben színes, változatok programokon vehettek részt. Jótékonysági bált szerveztünk, 
amelyből udvari játék telepítésére használtuk fel a bevételt. Az intézményünk is a 
fenntartó segítségével, pályázattal megszépült. A 2016/2017. nevelési év 
eredményesnek mondható. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 
 
 
 
 



111/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Füzesabonyi Pöttömke Óvoda 
és Bölcsőde 2016/2017 nevelési évre vonatkozó beszámolóját megtárgyalta, és 
elfogadta. 
 
               Határidő: azonnal 
                                   Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
16. Beszámoló a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 2016/2017. 

nevelési évi munkájáról. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Megkérem Gulyás Piroska intézményvezetőt, hogy egészítse ki a beszámolót! 
 
Gulyás Piroska intézményvezető: 
Az óvoda befogadó képessége 125 fő volt a tavalyi évben. 118 fővel zártuk a nevelési 
évünket. A bölcsőde befogadó képessége 24 fő, maximális létszámmal működtek az 
elmúlt évben. 44 kisgyermek volt tanköteles korú, 13 fő maradt az intézményünkben, 
aki a 2017/2018-as nevelési évben még marad 1 évet. Fejlesztő foglalkozáson 33 
gyermek vett részt az elmúlt évben, 2 fő sajátos nevelési igényű kisgyermekünk volt.  
A személyi feltételek a bölcsőde részéről maximális létszámmal működtek és nagyon 
hatékony, jó munkát végeztek. Ezt az ellenőrzések is bizonyítják, amit kaptak. 
Az óvodában 1 fő óvoda pedagógus hiányzott, ezt belső helyettesítéssel oldottuk meg 
az elmúlt nevelési évben. Szeptemberben egy új, gyakorlott kolléga kezdte meg 
munkáját, úgyhogy az óvoda is 100%-os személyi feltétellel működik.                                             
2 fő foglalkoztatását tudjuk biztosítani a Munkaügyi Központon keresztül, illetve amit 
az önkormányzat 6+3 hónappal átvállalt. 
A bölcsőde és az óvoda is folyamatosan végzi a továbbképzéseket, nincsenek 
elmaradásaink. Az óvodában 5 fő minősített pedagógusunk van.                                                           
A lehető legjobb tárgyi feltételekkel ellátott intézmények közé tartozunk most már.                  
A bölcsőde és az óvoda is folyamatos felújításokat kap. A táplálkozásban vannak 
elmaradások. Egyre több jelzést kell küldenünk a gyermekjóléti szolgálat felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

112/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Füzesabonyi Hétszínvirág 
Óvoda és Bölcsőde 2016/2017 nevelési évre vonatkozó beszámolóját megtárgyalta, és 
elfogadta. 
                                             Határidő: azonnal 
                                   Felelős: Nagy Csaba polgármester 



17. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozásra.  

 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Újra kiírásra kerültek a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozás feltételei, amelyek változatlanok.  
Az idei évben is két típusú támogatásról készült javaslat. Az „A” típusú esetében 10 
hónapon keresztül 10 főnek 2.400 Ft., a „B” típusú pályázat esetében 3x10 hónapon át 
2 főnek 2.000 Ft.  
Jelentkezési határidő az önkormányzatnál: november 07. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 

113/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz. 
 
Az „A” típusú pályázat esetében maximum 10 főt 2400 Ft-tal kíván támogatni, a „B” 
típusú pályázat esetében maximum 2 főt 2000 Ft-tal kíván támogatni, mely 
betervezésre kerül a 2018. évi költségvetésbe. 
 
                               Határidő: értelem szerint 
                               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
       
18.  Javaslat a TOP-5.1.2-16 azonosító szám alatt, „Helyi foglalkoztatási 

együttműködések” pályázat benyújtására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Nagy Csaba polgármester: 
Ilyen pályázaton már indult az önkormányzatunk és nyert is 90 millió Ft-ot az előző 
körben. Most is lehetőségünk nyílik, hogy a második körben induljuk ezen  
pályázaton.  
100%-os intenzitású pályázat. Igényelt támogatás: 119 millió Ft.  
(Sipos Attila képviselő visszajött, így a képviselő-testületi tagok száma 7 főre 

változott). 

 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a                     
képviselő-testület a határozatot.  
 
 



114/2017. (IX.28.)  Képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete úgy határozott, hogy pályázatot 
nyújt be a TOP-5.1.2-16 azonosító szám alatt, „Helyi foglalkoztatási 
együttműködések” címmel megjelent pályázati kiírásra. A pályázat megvalósítása 
önkormányzati önerőt nem igényel. 
 
Megbízza a testület a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testület ülését 16:10 órakor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 

 
______________________________         ____________________________ 
   Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                   Nagy Csaba 
                     jegyző                                                                polgármester 


